

Title (en)
Electrical storage radiator

Title (de)
Elektrischer Speicherheizkörper

Title (fr)
Radiateur électrique à accumulation ou inertie et rayonnement

Publication
EP 0860666 A1 19980826 (FR)

Application
EP 98400434 A 19980223

Priority
FR 9702217 A 19970225

Abstract (en)

The heater comprises storage block with a high temperature. It contains electrical resistances (7) and an energy storage core (2). The energy storage core is formed by a block of material in which the electrical resistances are embedded. An insulating cover (3,4,5,6) surrounds the core, defining side, lower (4), upper (5), rear (3) and front (6) parts. On the surface of the side, rear, lower and upper parts a relatively low insulation temperature appertains. A perforated front face (10) is placed in front of a front surface (9) of the block. The thickness of the front part of the insulating cover is restricted so that an average radiation temperature forms on the front surface of the block i.e. greater than the insulation temperature. A radiation plate (8) is positioned against the front part of the insulating cover and is made of metal.

Abstract (fr)

Le radiateur électrique à accumulation permet de fournir par rayonnement une partie relativement importante de l'énergie. Il comprend un bloc accumulateur d'énergie chauffé par des résistances électriques (7) noyées dans un noyau accumulateur (2) et entouré d'isolant (3, 4, 5, 6). L'épaisseur de la couche avant (6) de l'isolant est légèrement inférieure aux autres couches entourant le bloc accumulateur pour qu'une plaque avant (8), placée sur cette couche d'isolant relativement réduite (6), puisse avoir une température de l'ordre de 150°C et rayonner une partie de l'énergie thermique fournie par le bloc accumulateur. La carcasse du radiateur permet de ménager un espace (20) entre sa face avant perforée (10) et la plaque de rayonnement (8). Application au chauffage de tous locaux. <IMAGE>

IPC 1-7
F24H 7/06

IPC 8 full level
F24H 7/06 (2006.01); **F24H 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
F24H 7/062 (2013.01); **F24H 7/0216** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2280950 A 19950215 - OAKLINE MANUFACTURING LIMITED [IE]
- [A] DE 1812015 A1 19700618 - LICENTIA GMBH
- [A] FR 1402950 A 19650618

Cited by

FR2848685A1; EP2141418A1; AU2006277907B2; FR2848646A1; ES2265784A1; ES2265783A1; EP3009761A1; WO2010000829A1; WO2007017545A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0860666 A1 19980826; EP 0860666 B1 20020123; AT E212432 T1 20020215; DE 69803498 D1 20020314; DE 69803498 T2 20020926; ES 2170457 T3 20020801; FR 2760073 A1 19980828; FR 2760073 B1 19990416

DOCDB simple family (application)

EP 98400434 A 19980223; AT 98400434 T 19980223; DE 69803498 T 19980223; ES 98400434 T 19980223; FR 9702217 A 19970225